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Zápis ze zasedání Akademického senátu 2.března 2022, hybridně – fyzicky i přes platformu 
MS TEAMS  

Přítomni: Adam Pokorný, Tomáš Džadoň, Vladimír Kokolia, Jan Kracík, Marie Kuklíková, 
Alžběta Procházková, Jana Svobodová, Nik Timková, Magdalena Vovsová, Martina Drozd 
Smutná, Tomáš Svoboda, Tomáš Pospiszyl, Vojtěch Míča 

Hosté: Eva Ellingerová, Maria Topolčanská (rektorka), Evžen Mrázek (kvestor) 

Program zasedání 

1. Schválení zápisu 
2. Schválení programu 
3. Volba předsedkyně/předsedy akademického senátu 
4. Informace od vedení: zhodnocení centralizovaných rozvojových projektů a vyhodnocení 
loňského institucionálního plánu AVU, informace o chodu a provozu školy 
5. Informace ze SKRVŠ (Alžběta Procházková) 
6. Další podněty 
 

1. Schválení zápisu 
Hlasování: jednomyslné  
Zápis z minulého jednání AS byl schválen.  

 
2. Schválení programu  

Hlasování: 13, zdržel se 1 
Program AS byl schválen.  
 

3. Volba předsedkyně/předsedy akademického senátu 
Jana Svobodová informovala o postupu, jakým budeme volit (volíme skrz platformu MS 
Teams) 

Do 2. kola postoupili Tomáš Džadoň a Nik Timková se stejným počtem hlasů – 7. 
Hlasování probíhalo s technickými problémy a bylo nutné jej opakovat. Byla nabídnuta tři 
řešení, jak situaci dále řešit – shodli jsme se pro anulování druhého hlasování a uznání 
prvního. Hlasovali jsme o tomto postupu: 13 hlasů, 1 se zdržel. 
Dle prvního uznaného hlasování byl předsedou zvolen Tomáš Džadoň počtem hlasů 9, Nik 
Timková získala 5 hlasů. 
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4. Informace od vedení:  
Rektorka Maria Topolčanská (dále jen R) informovala: 
 
-Shrnula informace o kolegiu, jeho hlavním bodem bylo zhodnocení centralizovaných 
rozvojových projektů.  Doplňuje Eva Ellingerová: 

Avu byla v r. 2021 zapojena do šesti projektů, informace o nich budou sdíleny přes 
platformu MS Teams. Na rok 2022 plánuje AVU deset projektů, tři projekty mimo 
tento počet nebyly podpořeny. 

-Proběhlo vyhodnocení loňského institucionálního plánu AVU 
-Proběhlo setkání vedení ohledně situace na Ukrajině, kde se řešili možné formy podpory  
-7. 3. nastoupí nové prorektorky:  
Prorektorkou pro umění a výzkum je Anetta Mona Chisa 
Prorektorkou pro studijní záležitosti je Jana Bernartová 
Tajemnice AS a Katedry teorií a dějin umění je Lucie Pesrová. 
- úterý 8.3 proběhne osobní představení nového týmu akademické obci 
-Probíhají setkání s rektorskou platformou z více škol ohledně rozpočtů a nově i ohledně 
situaci na Ukrajině. Návrh rozpočtu na kalendářní rok 2022 dostane senát na dubnovém 
zasedání, R doufá, že v květnu o něm bude možné hlasovat. 
-Národní plán obnovy bude umělecké radě i senátu předložen formou anotace a rozpočtu 
k projednání v nejbližších dnech.  
-R vyzvala uměleckou radu, jestli by jejich jmenování mohla prodloužit o 3 měsíce, aby se 
zvládlo projednání dosavadních plánů. Nová umělecká rada bude sestavena v dubnu. 

 
Diskuze: 
Jana Svobodová: 
Jak by škola mohla finančně podpořit naše studující z Ukrajiny, aby pomohli jejich 
rodinám nebo jinak, podle jejich potřeb? 
 
R: 
Vznikla platforma na podporu v této situaci. Dáváme částku z rozpočtu celé školy, 
rozhoduje se o podpoře cca 500.000kč. To se nejspíš projeví i v rozpočtu ateliéru, ateliéry 
budou rozhodovat víceméně autonomně, ale vedení bude hlídat, aby to neznemožnilo 
pokračování v ateliérové práci. 
 
Kvestor: 
Očekáváme nápady zespodu. Prozatím se zvažuje 500.000kč a jejich dělení na 250.000kč 
snížení ateliérových peněz, 150.000kč z internacionalizace. Pomoc má nákladovou i 
příjmovou stránku.  
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Magdalena Vovsová: 
Není třeba spěchat se vším najednou, konflikt bude pokračovat. Výborný nápad je 
benefiční akce. 
 
Nik Timková: 
Čekáme na podněty, je třeba neduplovat projekty, které už se dějí – propojit se 
s neziskovými organizacemi. 
 
R: 
Je třeba informovat se o bezpečnostním plánu a strategiích na Praze 7, propojit s ním 
školu. 
 
5. Informace ze SKRVŠ 

Představuje Alžběta Procházková: 
SKRVŠ se scházím každý měsíc, je navázána na politické struktury.  
-prezentuje výroční zprávu. Ta je dostupná na webu SKRVŠ, budeme ji sdílet na MS 
Teams. 
- Eurodok konference doktorandského studia v ČR, skupina, která se snaží získat větší 

finance pro doktorandské studium.   
- Konference akademických senátů - řešil se zájem a motivace o členství studujících 

v akademických senátech. Setkání informovalo o formách, jakými školy mohou 
přistupovat k řešení etických problémů uvnitř školy. Vybídla k otázce zavedení pozice 
ombudsmana*ky. 

- Cena Jana Opletala 
SKRVŠ vytvořila soutěž na návrh 3D objektu pro Cenu J. Opletala, vyhrála studentka 
z AVU 

- SKRVŠ  se kolektivně informuje o přístupu různých škol k situaci na Ukrajině a sdílí 
formy podpory.  

 
 
6. Další podněty 

 
-Studující AVU, kteří jsou z Ruska a Ukrajiny jsou ve čtvrtek 3.3. pozvání k rektorce, budou 
jednat o jejich situaci.  
 
-Proběhla krátká diskuze o podpoře doktorandů. V doktorském studiu na AVU je velké 
procentu studujících, kteří nedokončují studium. Krátce se diskutovalo o příčinách. 
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-Jan Kracík se ptá, jestli má IT oddělení právo k přístupu do ateliérových/ školních počítačů. 
Sděluje, že po jejich zásahu do počítačů zmizela ateliérová data. Stěžuje si na jejich práci 
obecně. 

 
 
 

Zapsala Martina Drozd Smutná, 2. 3. 2022 
 


